
 
 
 

IJSCLUB “DE EENDRACHT” 

Oosterwolde 
  (opgericht 2 december 1871) 

 
 

Verslag van de Algemene ledenvergadering welke gehouden wordt op maandagavond 27 
november 2023 in de ijsclubkantine, De Slatten 34. Aanvang 20.00 uur.   

Aanwezig de leden: H. Zuidema vz, J. Schraa pennm., K. Munting, secr., W. Reitsma, M. 
Boomhouwer, B. Trompetter, J. van den Akker, k. Duker, B. Smit, j. Nijenhuis, Annie Bosma 
en Roelien Boonstra. 
Bericht van verhindering van Freddy de Vos, lid van de kascommissie. 

 
Agenda 

1. Opening 
De voorzitter Henk Zuidema heet iedereen van harte welkom en opent de 
vergadering. Hij vraagt of iedereen zich kan vinden in de agenda. 
 

2. Notulen algemene ledenvergadering 28 november 2022 
Jan: er zijn geen alternatieven voor de verzekeringen. 
Deze worden voorgelezen door de heer Munting en worden ongewijzigd 
vastgesteld. 

 
3. Ingekomen stukken en mededelingen 

Er zijn geen ingekomen stukken specifiek voor  de ALV.  
De vz meldt dat Marcia Boomhouwer en hijzelf deel gaan nemen aan de cursus 
ijsmeester van de KNSB.  

 
4. Jaarverslag 2023 van de secretaris 

Het jaarverslag wordt voorgelezen door de secretaris en akkoord bevonden 
door de ALV. 
Voor samenwerking IJsbaan en WSVO zie agendapunt 10. 

 
5. Financieel verslag over 2023 van de penningmeester 

Jan  legt het financieel verslag toe. 
Met name de begroting voor 2023/2024 toont een grote afwijking tov de 
voorgaande jaren vanwege de egalisatie van de baan. 

 
6. Verslag van de kascommissie 

De kascommissie bij monde van mevr. Roelien Boonstra. Samen met Freddy de 
Vos heeft zij de kas gecontroleerd en alles goed nagekeken.  Zij stelt aan de 
vergadering voor op Jan decharge te verlenen. Met applaus gaat de 
vergadering akkoord. 

 



7. Benoeming nieuwe kascommissie 
Roelien neemt afscheid, Bettina Otten volgt haar op.  
Freddy de Vos blijft nog een jaar lid van de commissie. 

 

8. Begroting  
 

In dit voorstel gaan we verschil maken tussen nieuwe en huidige leden. 
8.1 Voorstel voor de huidige leden: 
De huidige contributie bedraagt: 

• Gezin abonnement:  € 5,00 

• Persoonlijk abonnement  € 4,00   (kinderen en volwassenen vanaf 16 jaar. Voor 

volwassenen alleen wanneer deze niet een gezin abonnement hebben) 

Voorstel verhoging per 1 oktober 2024: 
Verhoging is nodig om alle gestegen kosten te kunnen afdekken.  

• Gezin abonnement:  € 6,00  

• Persoonlijk abonnement € 5,00  

 
1. Daarna wordt de contributie Jaarlijks wordt de contributie verhoogd met de inflatie cijfers. 

Het bedrag wordt afgerond op 1 cijfer achter de komma. Het bestuur stelt het inflatie 

correctie cijfer vast in haar bestuursvergadering van september ieder jaar. 

2. Daarnaast wordt de contributie, van de gezinnen, in stappen extra verhoogd tot het zelfde 

bedrag als de “nieuwe leden”. Deze stappen worden vastgesteld door het bestuur in de 

september vergadering van elk jaar. 

3. Het persoonlijk abonnement wordt niet extra verhoogd omdat deze al de hoogte heeft 

van de “nieuwe leden”. 

8.2 Voorstel voor de nieuwe leden per HEDEN 2023: 
1. Een lidmaatschap afsluiten is alleen mogelijk wanneer de contributie automatisch 

afgeschreven kan worden.  

2. Jaarlijks wordt de contributie verhoogd met de inflatie cijfers. Het bedrag wordt afgerond 

op 1 cijfer achter de komma. Het bestuur stelt het inflatie correctie cijfer vast in haar 

bestuursvergadering van september ieder jaar. 

3. Het gezin abonnement wordt als volgt opgebouwd: Beide ouders betalen het persoonlijk 

abonnement. Kinderen tot en met 15 jaar zijn gratis lid via de ouders. Bij het bereiken van 

de 16 jarige leeftijd, voor 1 oktober van elk jaar, wordt het lidmaatschap automatisch 

omgezet naar een persoonlijk abonnement. 

 
Tarieven: 

• Gezin abonnement:  € 10,00  

• Persoonlijk abonnement € 5,00 

8.3.Voorstel tarieven verhuur kantine. 
Een aantal jaren is het tarief voor de zaalverhuur niet verhoogd. Er was een afspraak dat wij de 
tarieven zouden hanteren gelijk aan de verhuur van de Bijschure in activiteiten centrum de 
Miente. 
Het voorstel is om de tarieven per direct te verhogen naar € 20,00 per dagdeel. 
 



De ALV gaat akkoord met de tariefsontwikkeling van de abonnementen  en met de verhoging van 
het tarief voor het gebruik van de kantine. 
 
De begroting wordt verder door Jan toegelicht. Deze wijkt erg af van de begrotingen van 
voorgaande jaren vanwege de egalisatie van de baan. Vooruitlopend op een mogelijke  betonbaan 
wordt de huidige baan geëgaliseerd; zodat er minder water op hoeft en er wellicht eerder 
geschaatst kan worden. De ALV juicht deze actie toe. Deze werkzaamheden worden in het 
voorjaar van 2024 uitgevoerd. Onder droge omstandigheden.  Er zijn al offertes aangevraagd bij 2 
loonbedrijeven. 
 
De ALV stelt de begroting voor het seizoen 2023-2024 vast. 
 

9. Bestuursverkiezing.  

• Volgens het rooster van aftreden zijn de heren Jan Schraa 
(penningmeester)  en Kees Munting (secretaris) aftredend. Beiden zijn 
herkiesbaar.  

• Er hebben zich geen tegenkandidaten gemeld.  

• De vergadering benoemt de heren Schraa en Munting opnieuw in het 
bestuur. 

 
10. Toekomstige ontwikkelingen 

Samenwerking WSVO, Op 23 februari 2023 hebben de voorzitters van de ijsclub en van de WSVO 
een samenwerkingsovereenkomst getekend om te komen tot een gezamenlijke ijs- wielerbaan 
op de locatie van de huidige ijsbaan aan de Slatten. Er is een werkgroep samengesteld die 
hiervoor voorbereidend werk doet.  

In 1e instantie zag het er veelbelovend uit. Echter vanwege het feit dat boven de kabel, tegen de 
geluidswal, geen verharding aangebracht mag worden betekent dat de wielerbaan een beperkte 
lengte krijgt. Het is maar de vraag of er dan veel fietsers van de baan gebruik gaan maken. 
Hiervoor wordt een behoeftepeiling gedaan. De behoeftepeiling is voor WSVO van groot belang 
of ze wel of niet doorgaan.  Voor de ijsclub betekent het Winterswijkse model nog steeds het 
gewenste plan voor de ijsclub in Oosterwolde.  

 
Het bestuur is ook bezig met verduurzaming van het gebouw en verlichting. 
Hiervoor is subsidie aangevraagd  
 
Voor de verwarming wordt gedacht aan warmtepompen en zonnepanelen en 
isolatie van het gebouw. In de subsieiaanvraag zit ook een ledverlichting van de 
baan. 
Totaal gaat het om euro 72000,--.  Er is bij 3 instanties subsidie aangevraagd.  
Fonds Bercoop, gem. Ooststellingwerf en de provincie Fryslan. Er wordt in de 
subsidieaanvraag ook uitgegaan van zelfwerkzaamheid. 
 

  Voor de huidige verlichting van de baan wordt het komende jaar gebruik gemaakt 
van een aggregaat; zodat we niet meer afhankelijk zijn van een energieleverancier. 
 

11. Rondvraag 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 



 
12. Sluiting  

 
Het Bestuur    


